

We are looking for tech professionals specializing in front end development to join our team in Shanghai.

Our developers implement digital concepts for Apps, web applications, Mini Programs, and interactive experiences that include zero UI, gesture-control, augmented reality, sensors or other ways of interaction.

You have at least 3 years of experience in web front end development and you are familiar with standard frameworks, tools and collaboration processes.

And you are a curious mind, eager to accept challenges and to push your own limits.

Apply

hello@mediaman.com.cn



Focus areas

- → HTML5 / CSS3 / JS / ES6
- → React / Vue
- → API REST / GraphQL
- → Mobile / Responsive
- → Animation / Transition
- → Browser Compatibility
- → NPM, Yarn, Webpack→ Figma, Modao, PS

S Flexible Hours

Remote Work

-\(\)- Work/Life Balance

Allowances

Research Lab

Learning & Sharing

Social Activities

Performance Reward





我们正在寻找专业的前端开发技术人员加入我们在上海的团队。

我们的开发人员为Apps,Web应用程序,小程序和交互式体验(包括零UI,手势控制,增强现实,传感器或其他交互方式)来实施数字概念。

您需要有3年以上的的Web前端开发经验,并且熟悉标准框架,使用工具和与团队协作流程。

希望您是一个有好奇新的人,渴望接受挑战并突破自己的极限。

占击由清

hello@mediaman.com.cn



重点领域

- → HTML5 / CSS3 / JS / ES6
- → React / Vue
- → API REST / GraphQL
- → 移动/响应式
- → 动画/过渡
- → 浏览器兼容性
- → NPM, Yarn, Webpack
- → Figma, Modao, PS
- (弹性时间
- 远程工作
- 工作与生活的平衡
- 补助津贴
- 研究实验室 学习与分享
- 社交活动
- 《》 绩效奖励

